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Närvaro: Mats Rydberg Studierådsordförande
Albin Rosberg Studierådssekreterare
Fredrik Andersson Funktionär inom Studierådet, Revisor, fr.o.m §3
Jens Elofsson Kurskommisarie, Medrepresentant Utbildningsnämnd1, t.o.m §12
Martin Larsson Funktionär inom Studierådet
Julia Mauritsson Jämlikhetsombud
Alexander Nässlander Skyddsombud, Funktionär inom Studierådet, Sektionsordförande
Alexander Pieta Theofanous Funktionär inom Studierådet
Peter Seimar Funktionär inom Studierådet, Källarmästare, t.o.m §12
Jonny Springare Funktionär inom Studierådet
Per Ahlblom
Erik Alstersjö
Jacob Arvidsson fr.o.m §6 t.o.m §12
Vahagn Baghomian
Sanne Bengtsson
Christian Hernvall fr.o.m §6
Rune Kullberg Hedersmedlem Datatekniksektionen
Daniel Lundell
Ashley Lu fr.o.m §7
Gustav Ogesten
Gustav Orest Sällberg Skattmästare, fr.o.m §9
Johan Rönnåker
Sofia Siljeholm
Christina Schmidt
Niklas Welander t.o.m §12

§1 OFMÖ Studierådsordförande Mats Rydberg förklarade mötet öppnat kl
12:15.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar fanns att administrera.

§4 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkändes med tillägget:

• §9.1 Gyllene Pekpinnen Prisutdelning

§5 Föregående mötes
protokoll

Ordförande bordlade frågan till senare.

§6 Meddelanden Mats lär informera att han varit på möte med Utbildningsnämnd
1 samt Programledningen för D.
På UN1-mötet talades det om omläggning i en kurskedja på In-
foCom, vilket innebär att nätverksprogrammering flyttas från åk
3 till åk 2 och att kursen Människa - Datorinteraktion (MAM061)
försvinner till HT12.
Under PLD-mötet diskuterades det mycket om införandet av kan-
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didatarbete i obligatoriet. Studentrepresentanterna hade lyft frå-
gan kring ett specialiseringshäfte och fick positivt gensvar. Ord-
förande för PLD, Martin Höst, informerade dock att han inte har
tid att göra detta utan tyckte det var ett bra förslag om SRD drog
i detta. Mats informerade mötet att hans tankar går kring bildan-
det av en projektgrupp för detta ändamål
Jens frågade om Matlab-frågan lyfts på mötet varpå Mats skamn-
set medgav att han glömt detta. Mats lät däremot informera att
Matlab-häften finns att tillgå på bland andra K-, I-, F- och E-
programmen. Efter att noggrant ha granskat de olika alterna-
tiven så visade sig E-prgorammets häfte vara det bästa för D-
och C-programmets ändamål. Häftets skapare är enligt rykten
Christian Söderberg och Mats åtog sig att ta reda på mer, samt
att kolla med PLD om de kan tänka sig att distribuera detta.

§7 Pluggfik efter
nollning

Jonny tog upp att det kan vara bra för både nya och äldre studen-
ter att anordna pluggfik även efter nollningen. Punkten diskute-
rades och mötet var i stort sett positiva till införandet av pluggfik
utanför nollning. Problem kring jobbare samt när pluggfiken ska
ske var huvudrubrikerna i diskussionen.
Alexander N. yrkade på:

att pluggfiksinförande ska tas upp på beslutsuppföljningen.

Mats åtog sig att stå som ansvarig på punkten.
Mötet beslöt

att bifalla yrkandet i sin helhet.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:
# Ansvarig Beslut Beslutat Rapporteras
1 Mats Rydberg Pluggfik efter nollning SRD3 2011 SRD4 2011

§8 Jämlikhetsarbete Julia informerade om att Libe har haft möte där man diskuterade
Anonyma Tentamina och huruvida frågor om kön och ålder ska
finnas kvar i CEQ. Vidare berättade hon att tre nya grupper ska
startas under Libe:

• en föräldragrupp.

• en HBTQ grupp.

• en grupp för studenter med inlärningssvårigheter.

Julia bad också mötesdeltagarna att höra av sig om man har någ-
ra synpunkter som bör lyftas till Libe.

Mötet hoppade till §5 och beslöt

att godkänna protokoll från 2011-09-14.

§9 SI-sponsring Mats informerade att han blivit kontaktad av en SI-ledare som
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sökte sponsring för fika. Alexander N. fyllde i att frågan lyfts
med Roger Berlin, studievägledare för InfoCom och Datateknik.
Mats åtog sig att följa upp och rapportera eventuella framgångar
vid nästa möte.

§9.1 Gyllene Pekpinnen
Prisutdelning

Mats läste upp nomineringen och gav pris och diplom till Rune
Kullberg som glatt tog emot priset.

§10 Beslutsuppföljning Det fanns inga beslut att följa upp.

§11 Valärenden och
nomineringar

Vahagn kandiderade till Funktionär inom Studierådet. Mötet be-
slöt

att välja Vahagn Baghomian, dt07vb3, till Funktionär inom Stu-
dierådet.

Erik Alstersjö kandiderade till posten suppleant i Programled-
ningen C. Mötet beslöt

att nominera Erik Alstersjö, adi10eal, till suppleant i Program-
lednigen C.

§12 Pågående kurser Alexander N. framhöll att laborationerna i Matematisk Statistik,
FMN012, är undermåliga och att laborationerna går ut på att
skriva av boken för att sedan stirra på en skärm. Sanne uttryckte
att hennes erfarenheter kring laborationerna var bättre. Flertalet
mötesdeltagare hade samma erfarenhet som Alexander N.
Fredrik påpekade att det är liknande problem kring laborationer
i andra matematikkurser.
Niklas ansåg att laborationerna inom dessa kurser är i behov av
en reform, att man ska lära sig på laborationstillfällen och inte
bara titta på bilder på en skärm.
Jens ansåg även detta möte att föreläsningarna i Webbsäkerhet,
EITF05, är bra.
Jonny talade för att föreläsningarna i Realtidsprogrammering,
EDA040, väcker hans intresse. Andra mötesdeltagare hävdade
motsatsen. Niklas fyllde i att övningarna är väldigt givande.
Sanne lyfte fram att det har funnits problem i kursen Digital
Kommunikation, ETT051, under flera års tid som fortfarande är
olösta.

§13 Övrigt På grund av tidsbrist hoppades denna punkt över.

§14 Skitsnack På grund av tidsbrist hoppades denna punkt över.

§15 OFMA Studierådsordförande Mats Rydberg förklarade mötet avslutat
kl 13:13
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Vid protokollet

Albin Rosberg
Studierådssekreterare

Justeras

Mats Rydberg
Studierådsordförande
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